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           Obecný úrad,  018 26 Plevník-Drienové 255 
 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Plevník-Drienové 

konaného  dňa  15.12.2022 
 
Prítomní poslanci:         Ing.Michal Dodek, Ing.Michal Ďurkech, Bc.Vladimír Smatana, Juraj Urík, Milan Kušnier, 

MUDr. Anton Ďukrech, Peter Valient, Ing. Rastislav Kretík                       
 

Neprítomní poslanci:    Jana Muráňová osp. 
    
Starosta obce:    Miroslav Kremeň 
 
Kontrolór obce:           Ing. Milan Kremeň  
 
Zápisom poverená :     Ing. Jana Franeková  
 
Občania: Jaroslav Urík 
                  
Otvorenie a schválenie programu 
Zasadnutie otvoril  o 17,30 hod. starosta obce Miroslav Kremeň, privítal poslancov a zúčastnených občanov. Oznámil, 
že poslankyňa Jana Muráňová sa ospravedlnila z rokovania OZ. Počet prítomných poslancov je 8, OZ je uznášania 
schopné.  Starosta oboznámil poslancov s programom zasadnutia, doplňujúce návrhy neboli. Starosta dal hlasovať za 
návrh programu rokovania  OZ,  poslanci návrh jednomyseľne schválili a rokovanie obecného zastupiteľstva sa riadilo 
nasledovným schváleným programom: 

1. Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie, volebnej komisie a overovateľov zápisnice  
2. Kontrola plnenia uznesení  
3. Správa o činnosti obecného úradu 
4. Voľba : 

- zástupcu obce v rade MŠ a ZŠ  
- krízového štábu obce 
- povodňovej komisie  
- sobášiacich  
- kronikárky obce  

5. Návrh na schválenie VZN č.1/2022 o určení výšky mesačného príspevku zákonného zástupcu dieťaťa na 
čiastočnú úhradu výdavkov za pobyt detí v MŠ  

6. Návrh na schválenie VZN č.2/2022 o určení výšky príspevku zákonného zástupcu dieťaťa na čiastočnú úhradu 
nákladov za pobyt v školskom klube detí pri ZŠ Dominika Tatarku.  

7. Návrh na schválenie VZN č.3/2022 o určení výšky o určení výšky príspevku v zariadení školského stravovania v 
zriaďovateľskej pôsobnosti obce Plevník-Drienové.  

8. Rozbor hospodárenia obce k 30.9.2022  
9. Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2022 – rozpočtové opatrenia  
10. Návrh na schválenie rozpočtu obce na rok 2023  
11. Návrh na schválenie zámeru a predaja obecného majetku – časť pozemku CKN 176/5 o výmere 2 m2  
12. Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena v prospech Stredoslovenskej distribučnej, a.s. spočívajúceho 

v priznaní práva uloženia inžinierskych sietí  
13. Správa hlavného kontrolóra o výsledku vykonaných kontrol  
14. Návrh na schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1.polrok 2023  
15. Návrh na prijatie vecného daru-cisternovej automob.striekačky IVECO CAS 15 od Ministerstva vnútra SR  
16. Rôzne  
17. Diskusia  
18. Záver 
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K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 65/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 1/ Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Do návrhovej komisie starosta navrhol za predsedu Ing. Rastislava Kretíka a za členov Ing. Michala Ďurkecha a Bc. 
Vladimíra Smatanu. Za overovateľov zápisnice navrhol pánov Milana Kušniera a Petra Valienta. Zápisom poveril  
Ing.Janu Franekovú. Dal hlasovať za predložený návrh, poslanci návrh jednomyseľne schválili. 
 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení predniesol starosta obce Miroslav Kremeň.  Skonštatoval, že aktuálne evidujeme plnenie 
nasledovných uznesení: 12/2018, 43/2021, 13/2022, 38/2022  a 22/2011-trvalá úloha.  
Starosta podal vysvetlenie ku kontrolovaným uzneseniam: 
12/2018 – zrušenie napojenia na cestu I/61 – zatiaľ bez zmeny, úloha trvá  
43/2021 – rekonštrukcia verejného osvetlenia – úloha splnená, začiatkom decembra bola rekonštrukcia ukončená 
13/2022 – oprava strechy domu č. 254 (Jurišov dom) – úloha splnená, lebo došlo k zmene a to nielen oprava strechy ale 
celá prístavba a prestavba na obecný úrad. Bol objednaný projekt, ktorý by nám mali dodať do konca roku, starosta 
obce prezentoval vizualizáciu domu po prestavbe na Obecný úrad 
38/2022 – zriadenie izby etnografie – momentálne obec nemá k dispozícií vhodné priestory 
22/2011, bod b) vypracovávať rozbory hospodárenia za jednotlivé kalendárne štvrťroky – úloha trvá a priebežne sa plní. 
Kontrola plnenia uznesení je prílohou zápisnice. 
Diskusia: 
Do diskusie sa nikto neprihlásil.  
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 66/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 3/ Správa o činnosti obecného úradu 
Správu o činnosti obecného úradu  spolu s obrazovou prezentáciou predniesol starosta obce Miroslav Kremeň 
v nasledujúcom znení: 

Vážené poslankyne, vážení poslanci, milí občania, predkladám vám správu o činnosti obecného úradu za 
obdobie od posledného pracovného zasadnutia OZ, teda od 29.9.2022 do dnešného dňa, čiže 15.12.2022. 

V krátkosti vás chcem informovať o našej činnosti za toto obdobie, počas ktorého sa práce v obci nezastavili a 
zamestnanci pracovali  na plnení úloh  v zmysle náplne práce, pokračovali sme v realizácii schválených projektov a tiež 
v oprave a údržbe obecných objektov a verejných priestranstiev. Naposledy sme  osadili vianočnú výzdobu, zabezpečili 
sme orez stromov pod elektrickým vedením, zamestnanci MŠ pripravili a ozdobili adventný veniec pred OÚ a rozsvietili 
sme vianočné stromčeky pred OÚ a na Doline. Samozrejme, že sme sa pripravili aj na zimnú údržbu, ktorú vykonávame 
vlastnými pracovníkmi a zabezpečili sme aj posypový materiál a pripravili potrebnú techniku. Občanov budeme pomocou 
miestneho rozhlasu a zaslaním SMS upozorňovať na to aby svoje vozidlá neparkovali na miestnych komunikáciách, lebo 
tak komplikujú výkon zimnej údržby. K významnejším akciám počas tohto obdobia patrila realizácia odvodnenia, 
chodníkov a oplotenia na cintoríne, ktoré sme ku sviatku všetkých svätých stihli dokončiť. V areáli MŠ sa realizoval 
nových asfaltový povrch starých zvetralých betónových chodníkov a tiež sme realizovali opravy výtlkov niektorých 
miestnych komunikácií. Počas tohto obdobia sme tiež odstraňovali aj poruchu starej liatinovej kanalizácie v kotolni pod 
MŠ, opravili a doplnili sme aj miestny rozhlas na Dolinu. Pretláčali sme upchaté potrubie kanalizácie v areáli MŠ a tiež 
sme odstránili poruchu miešania v pálenici. Vzhľadom k vývoju cien energií, dobrým rozhodnutím bola aj rekonštrukcia 
verejného osvetlenia v obci, kde sa staré lampy menili za nové 30W LED svietidlá, čím by malo prísť k zníženiu spotreby 
elektrickej energie systému verejného osvetlenia. V kultúrnom dome tiež došlo k prestavbe vonkajšej terasy a doplneniu 
zábradlia. V pálenici sme mali problém s vodou, nakoľko rezervoár so samospádom nepostačoval na chladenie, tak sme 
obnovili nevyužívanú studňu v rohu pozemku pálenice, vybudovala sa elektrická prípojka a dodala nová čerpacia 
technika, čo nám nateraz postačuje na prevádzku pálenice. V pálenici sme tiež ešte vymenili okno a dvere do objektu 
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muštárne. Toto boli akcie, ktoré je v obci vidno, ale samozrejme sme pracovali aj na iných projektoch, kde výsledkom 
práce by mal byť schválený Doplnok č.2 k územnému plánu obce. Tu sa práce zdržali, z dôvodu že CHKO vo svojom 
stanovisku niekoľko lokalít určilo k vyradeniu z Doplnku č.2 tak sme zvolali rokovanie za účelom vyjasnenia stanovísk 
a spätného doplnenia do územného plánu. Zasadal už aj prípravný výbor týkajúci sa komasácie, kde sa pripravujú 
podklady do prípravného konania. Projektanti pracujú aj na projekte prístavby a prestavby RD č.254 na obecný úrad 
(Jurišov dom). Dali sme vypracovať dva samostatné znalecké posudky na objekt bývalej Jednoty č.96 (krčma 
a kaviareň) a terajšej pošty č.557. Ďalší projekt ktorý zabezpečujeme je projektová dokumentácia rekonštrukcie kotolne, 
rozvodov a vykurovacích telies ZŠ, kde máme ešte starý systém vykurovania čo má za následok veľké spotreby energií. 
Po dohode s nájomníkmi obecnej 11-bytovky chceme vymeniť kotly aj v tomto objekte za účelom úspory energií. Na 
stretnutí s nájomníkmi sme sa dohodli aj na úprave – zvýšení nájomného z dôvodu vysokých cien energií. 
Okrem týchto prác vlastnými kapacitami vykonávame opravy a údržbu obecných objektov, verejných priestranstiev, 
strojov a náradia. Zabezpečili sme tradičnú jesennú deratizáciu obecných objektov, kontrolu hasičských prístrojov 
a hydrantov vo vlastníctve obce a samozrejme stále uskutočňujeme aj pravidelný mesačný zber separovaného odpadu. 
Pracovníčky obecného úradu plnili úlohy v zmysle náplne práce a všetky ostatné povinnosti súvisiace s činnosťou OÚ. 
Pripravili sme dokumenty týkajúce sa záveru roka a to konkrétne návrhy VZN č.1/2022 o poplatkoch v MŠ, VZN č.2/2022 
o poplatkov v ŠKD a VZN č.3/2022 o poplatkoch v ŠJ, ktoré reagujú na aktuálny stav cien energií a potravín a je 
nevyhnutné ich prijať. Pripravili sme pre obec dôležitý dokument a to návrh rozpočtu na rok 2023. Všetky tieto 
dokumenty sme predpísaným spôsobom zverejnili na oficiálnej web stránke obce, centrálnej úradnej elektronickej tabuli 
a vyvesili na úradnej tabuli obce min.15 dní pred rokovaním OZ (30.11.2022), tak aby boli na dnešnom rokovaní OZ 
schválené a následne po schválení opäť na 15 dní zverejnené a tým platné a účinné od 1.1.2023. K zverejneným 
dokumentom sme až na jednu k rozpočtu nedostali žiadne pripomienky. Ako iste viete mnohé samosprávy teraz zvyšujú 
aj dane a poplatky za odpad. V našej obci sme k tomu zatiaľ nepristúpili a rozhodli sme sa ponechať v platnosti pôvodné 
VZN, aj vzhľadom k tomu, že sa zákonná povinnosť mechanicko-biologickej úpravy odpadov pred ich zneškodnením na 
skládke o rok posúva. Z uvedeného dôvodu nám zberová spoločnosť poslal návrh dodatku s cenami na rok 2023, kde 
dochádza k ďalšiemu 5 € navýšeniu ceny poplatku za skládku odpadu a ceny za manipuláciu s odpadom dovezený 
naším traktorom. Pripravili sme informačný leták pre každú domácnosť ohľadom cien za odpad v roku 2023 spolu 
s informáciou o termínoch vývozov smetných nádob. Radi by sme vybudovali obecnú kompostáreň na BIO odpad, ktorá 
by bola umiestnená na pozemku UAPS Drienové oproti zbernému dvoru na čom sme sa s nimi dohodli za čo im 
ďakujem. Pripravujeme geometrický plán, nájomnú zmluvu a verím, že po schválení príslušnými orgánmi aj samotnú 
realizáciu. Vypracovali sme aj rozbor hospodárenia k 30.9. a potrebné rozpočtové opatrenia za rok 2022, ktoré sú 
samostatnými bodmi dnešného rokovania OZ. Vykonala sa aj fyzická inventarizácia majetku a aj návrh na vyradenie 
neupotrebiteľného majetku obce. Darom sme dostali od Ministerstva vnútra SR aj hasičský automobil Iveco, ktorý 
prevádzkujú členovia nášho DHZ Zvládli sme aj prípravu ako aj samotný priebeh spojených župných a komunálnych 
volieb, ktoré sa konali v sobotu 29.10.2022. Teraz sa tiež pripravujeme na konanie referenda, ktoré sa uskutoční 
v sobotu 21.1.2023. Pracujeme tiež na novej web stránke obce, ktorá sa už dokončuje, v elektronickej podobe mám 
spracovaný aj miestny cintorín a pripravujeme aj spustenie novej aplikácie pre občanov spolu s doplnením zariadenia 
miestneho rozhlasu, nakoľko starý systém posielania SMS čoskoro asi skončí. Nakoľko k dnešnému nie je schválený 
štátny rozpočet, tak zatiaľ nevieme koľko financií naša obec dostane z podielových daní FO na budúci rok. Na rozdiel od 
štátu a jeho rozpočtu, rozpočty miest a obcí musia byť vyrovnané alebo prebytkové. Najväčší problém budú mať 
samosprávy s niekoľkonásobným nárastom cien energií, platením sociálnych služieb neverejným poskytovateľom 
a nárastom cien za odvoz a likvidáciu odpadu. Život sa ale neskladá len z príjemných udalostí o čom svedčí aj tragická 
udalosť – vražda, ktorá sa stala v našej obci v mesiaci november.  

Kultúrny, športový a spoločenský život sa v našej obci opäť naplno rozbehol o čom svedčia posledné akcie 
konané v obci. Bola to Katarínska zábava TJ, vianočné trhy a krásny vianočný program s názvom „Od Ondreja do 
Vianoc“, ktorý sa konal tento víkend v KD. Súčasťou programu bol predaj benefičného punču, z ktorého sa vyzbieralo 
500 €, ktoré budú odovzdané sociálne slabšej rodine v našej obci na návrh sociálnej komisie. Moje poďakovanie patrí aj 
členom Spolku Červeného kríža našej obce, ktorí sa zapojili do akcie „Pomáhame potravinami“ kde spolu s Kaufalndom 
zabezpečili potravinové balíčky pre sociálne slabších spoluobčanom nielen z našej obce ale aj z okolitých obcí.  Rôzne 
aktivity a predvianočné stretnutia a akcie prebiehajú aj v ZŠ a MŠ. Počas vianočných sviatkov a začiatkom nového roka 
sa v obcí uskutočnia ďalšie kultúrno-spoločenských a športových akcii, na ktoré všetkých srdečne pozývam. 

Už sa pomaly pripravujeme na vianočné sviatky, preto vám chcem všetkým zaželať hlavne pevné zdravie, 
príjemné a milostiplné prežitie vianočných sviatkov a všetko dobré do nového roka 2023 
 
Diskusia: 
-Ing.Ďurkech – skonštatoval, že zmeny v odpadovom hospodárstve obce prinášajú výsledky, nakoľko sa znížilo 
množstvo vyprodukovaného komunálneho odpadu v obci skoro o tretinu, po vybudovaní kompostárne v obci by 
množstvo komunálneho odpadu mohlo ešte klesnúť. Ďalej uviedol, že pri vstupe na cintorín je namrznutá šikmá plocha, 
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bolo by vhodné porozmýšľať o osadení zábradlia na tomto mieste. Starosta uviedol, že o údržbu cintorína sa stará jeho 
správca a zamrznuté chodníky bude udržiavať. 
- Ing. Kretík – opýtal sa, či v obci nevznikajú vo zvýšenej miere čierne skládky odpadu. Starosta informoval, že jednu 
čiernu skládku odpadu momentálne riešime, ale tá je síce v katastri obce, ale za Váhom, takže tú nepredpokladá, že 
vytvorili naši občania a vyskytli sa vyvezené kopy pri Váhu, ale skôr lístia, konárov, hliny a podobne. Zrejme pomáhajú aj 
nainštalované kamery. Ing.Kretík ďalej uviedol, že je potrebné informovať občanov, ako majú naložiť s nepoužitými 
plombami na vývoz odpadu, ktoré im ostanú na konci roka. Starosta informoval, že pripravil leták s informáciami  
o vývozoch odpadu na budúci rok, ktorý sa bude roznášať v najbližších dňoch. Ostávajúce plomby sa môžu použiť aj 
v budúcom roku, ale v zmysle platného VZN je každá domácnosť povinná si do 15.2. zakúpiť minimálny počet plomb na 
rok 2023, čo je 12ks. 
p. Urík Juraj – upozornil na kroviny pri potoku. Starosta uviedol, že potok má v správe Povodie Váhu, takže kroviny by 
mali odstrániť oni. Každý rok ich žiadame o úpravu koryta potoka, ale nerobia to, tak sme ho aspoň tento rok 1x vykosili 
našimi pracovníkmi.  
  
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 67/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 4/  Voľba zástupcu v rade MŠ a ZŠ, krízového štábu obce, povodňovej komisie, sobášiacich a kronikárky 
obce 
Jednotlivé návrhy predniesol starosta obce. 
Diskusia: 
Do diskusie sa nikto neprihlásil.  
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 68/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 5/  Návrh na schválenie VZN č.1/2022 o určení výšky mesačného príspevku zákonného zástupcu dieťaťa 
na čiastočnú úhradu výdavkov za pobyt detí v MŠ  
Návrh bol zverejnený predpísaním spôsobom, prerokovaný na komisií pre financie, obecný majetok, rozvoj a podnikanie, 
k návrhu neprišli žiadne pripomienky. Oproti zverejnenému návrhu starosta navrhol na základe výšky schválených 
poplatkov v materských školách v Považskej Bystrici a okolitých obciach a enormného nárastu nákladov na prevádzku 
materskej školy zmeniť v návrhu výšku poplatku na 20€/mesiac pre deti s trvalým pobytom v obci, 40€/mesiac pre deti 
bez trvalého pobytu v obci a v čase letných prázdnin 20€ za prvé dva týždne prevádzky a 20€ za každý ďalší týždeň 
prevádzky. Dal hlasovať o tejto zmene. Poslanci ju jednomyseľne schválili. 
Diskusia: 
-Ing.Kremeň – kontrolór obce skonštatoval, že návrh bol spracovaný a zverejnený v súlade so zákonom  
-Ing. Kretík - komisia pre financie, obecný majetok, rozvoj a podnikanie odporúča návrh schváliť. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 69/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 6/ Návrh na schválenie VZN č.2/2022 o určení výšky príspevku zákonného zástupcu dieťaťa na 
čiastočnú úhradu nákladov za pobyt v školskom klube detí pri ZŠ Dominika Tatarku.  
Návrh bol zverejnený predpísaním spôsobom, prerokovaný na komisií pre financie, obecný majetok, rozvoj a podnikanie, 
k návrhu neprišli žiadne pripomienky.  
Diskusia: 
-Ing.Kremeň – kontrolór obce skonštatoval, že návrh bol spracovaný a zverejnený v súlade so zákonom  
-Ing. Kretík – komisia pre financie, obecný majetok, rozvoj a podnikanie odporúča návrh schváliť. 
  
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 70/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K bodu 7/  Návrh na schválenie VZN č.3/2022 o určení výšky o určení výšky príspevku v zariadení školského 
stravovania v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Plevník-Drienové.  
Návrh bol zverejnený predpísaním spôsobom, prerokovaný na komisií pre financie, obecný majetok, rozvoj a podnikanie, 
k návrhu neprišli žiadne pripomienky. Oproti zverejnenému návrhu starosta navrhol na základe avizovaného 
pokračujúceho nárastu cien potravín zmenu vo výške poplatku na nákup potravín podľa 2.finančného pásma namiesto 
1. a zmenu vo výške príspevku na réžiu pre dospelých a cudzích stravníkov o 0,02 €/jedno jedlo. Dal hlasovať o tejto 
zmene. Poslanci ju jednomyseľne schválili. 
Diskusia: 
-Ing.Kremeň – kontrolór obce skonštatoval, že návrh bol spracovaný a zverejnený v súlade so zákonom  
-Ing. Kretík – komisia pre financie, obecný majetok a rozvoj odporúča návrh schváliť. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 71/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 8/   Rozbor hospodárenia obce k 30.9.2022 
Rozbor hospodárenia bol súčasťou materiálov na zasadnutie OZ a bol prerokovaný na komisií pre financie, obecný 
majetok, rozvoj a podnikanie. 
Diskusia: 
-Ing. Kretík - komisia pre financie, obecný majetok, rozvoj a podnikanie odporúča rozbor vziať na vedomie. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 72/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 9/   Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2022 – rozpočtové opatrenia 
Rozpočtové opatrenia starostu  obce (do 5 tis.€) boli súčasťou materiálov na rokovanie OZ. Tieto opatrenia súvisia 
hlavne s presunom financií v rámci schváleného rozpočtu a úpravy rozpočtu pri dosiahnutí vyšších príjmov. Opatrenia 
boli prerokované na komisií pre financie, obecný majetok, rozvoj a podnikanie. 
Diskusia: 
-Ing. Kretík - komisia pre financie, obecný majetok, rozvoj a podnikanie odporúča zmeny rozpočtu vziať na vedomie. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 73/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
 
 
K bodu 10/ Návrh na schválenie rozpočtu obce na rok 2023 
Návrh bol zverejnený predpísaním spôsobom, prerokovaný na komisií pre financie, obecný majetok, rozvoj a podnikanie, 
k návrhu neprišli žiadne pripomienky. Oproti zverejnenému návrhu starosta navrhol zmenu na základe požiadavky DHZ 
o navýšenie rozpočtovaných výdavkov na požiarnu ochranu o 1 850 € z dôvodu zvýšených nákladov na činnosť DHZ 
v obci a plánovanému usporiadaniu celookresnej hasičskej súťaže pre deti v našej obci. Zvýšenie výdavkov navrhol kryť 
navýšením príjmov z nájomného v rovnakej výške, ktoré je pre rok 2023 zazmluvnené, ale v pôvodnom návrhu rozpočtu 
nebolo ešte zohľadnené. Navrhovanú zmenu poslanci jednomyseľne schválili. 
Diskusia: 
-Ing.Kremeň – kontrolór obce skonštatoval, že návrh bol spracovaný a zverejnený v súlade so zákonom  
-Ing. Kretík – komisia pre financie, obecný majetok, rozvoj a podnikanie odporúča návrh schváliť. 
 -Ing.Ďurkech -  je potrebné stanoviť si 2-3 hlavné priority v investičných výdavkoch obce a na tie sa zamerať 
a nerozpracovávať zbytočne veľa projektov naraz s rizikom, že sa nedotiahnu do konca. Poslanci sa zhodli, že prioritami 
pre budúci rok by mali byť prestavba domu č.254 na obecný úrad a otvorenie 3.triedy MŠ a s tým súvisiace doriešenie 
objektu bývalej Jednoty č.96, doriešenie cesty „Bukovanova“ a vybudovanie obecnej kompostárne. Žiadajú starostu, aby 
k uvedeným projektom pripravil všetky potrebné podklady a zorganizoval pracovné stretnutie poslancov a komisie pre 
výstavbu, dopravu, územné plánovanie a bytovú politiku, kde sa týmito projektami budú podrobnejšie zaoberať.  
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 74/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 75/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 76/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 11/  Návrh na schválenie zámeru a predaja obecného majetku – časť pozemku CKN 176/5 o výmere 2 m2 

Návrh je predložený z dôvodu vysporiadania vlastníckych práv k pozemkom pod terasou rodinného domu pani Ing. 
Márie Lušnákovej č.253 pre potreby stavebného konania, o ktoré požiadala Ing. Lušnáková. Obec navrhuje odpredať 
Ing. Lušnákovej 2 m2 z obecného pozemku, do ktorého zasahuje terasa Ing. Lušnákovej a zároveň kúpiť časť priľahlého 
pozemku, ktorého vlastníčkou je pani A.Gáťová a je na ňom štátna cesta, obecný chodník a obecná studňa v zmysle 
predloženého aktuálneho geometrického plánu. 
Diskusia: 
 -Ing.Kremeň – odporúča návrh schváliť z dôvodu potreby vysporiadania vlastníckych práv 
-Ing. Ďurkech – nepáči sa mu postup legalizácie stavby, kde pôvodne bol pri dome č.253 len plot, z ktorého postupne 
vznikla najskôr zastrešená a neskôr obmurovaná terasa a to dokonca na cudzom pozemku. Starosta uviedol, že terasa 
bola realizovaná ešte v roku 2005 a ozrejmil, že obec prostredníctvom stavebného úradu v tejto veci postupuje v zmysle 
platnej legislatívy. 
  
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 77/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 6 Proti: 1 (Ing. Ďurkech) Zdržal sa: 1 (Ing. Kretík) 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 78/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 6 Proti: 1 (Ing. Ďurkech) Zdržal sa: 1 (Ing. Kretík) 

 
 

K bodu 12/   Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena v prospech Stredoslovenskej distribučnej, a.s. 
spočívajúceho v priznaní práva uloženia inžinierskych sietí  

Návrh bol predložený na základe 2 žiadostí od SSD, a.s. ohľadom zriadenia vecného bremena na obecné 
pozemky, na ktorých sú uložené ich siete alebo zariadenia. Jedná sa o lokalitu Bujačince smerom k pálenici, 
kde sa menili stĺpy a zosilovala sa sieť a druhá lokalita je na konci obce smerom na Rašov, kde sa rozširovala 
sieť pre potreby budúcich stavebníkov. 
Diskusia: 
Do diskusie sa nikto neprihlásil.  

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 79/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 80/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 13/   Správa hlavného kontrolóra o vykonaných kontrolách 
Správu predložil hlavný kontrolór obce Ing.Milan Kremeň a bola súčasťou podkladov na rokovanie OZ. 
Diskusia: 
Do diskusie sa nikto neprihlásil.  

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 81/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K bodu 14/   Návrh na schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1.polrok 2023 
Plán kontrolnej činnosti na 2.polrok 2022 bol prílohou materiálov na OZ a prezentoval ho hlavný kontrolór obce Ing. 
Milan Kremeň. Návrh bol zverejnený predpísaným spôsobom na úradnej tabuli obce ako aj web stránke obce. 
Diskusia: 
Do diskusie sa nikto neprihlásil.  
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 82/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 15/ Návrh na prijatie vecného daru-cisternovej automob. striekačky IVECO CAS 15 od Ministerstva 
vnútra SR  
Ministerstvo vnútra SR obci darovalo po skončení nájmu hasičskú cisternovú automobilovú striekačku Iveco CAS-15, 
v zmysle Zásad o hospodárení s obecným majetkom je potrebné prijatie daru schváliť Obecným zastupiteľstvom. 
Diskusia: 
Do diskusie sa nikto neprihlásil.  
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 83/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

   
 

K bodu 16/   Rôzne  
• Na obec bola doručená žiadosť od spoločnosti Kinet s.r.o., ktorá spolupracuje s SSD a.s. a prevádzkuje optickú sieť 

o udelenie súhlasu s umiestnením rozvodov optickej siete nad povrchom zeme, čo im vyplýva z Vyhlášky 532/2022 
Z.z., Poslanci sa zhodli, že je dobré pre občanov mať na výber z viacerých dodávateľov týchto služieb. 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 84/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

• Na základe vnútorného predpisu obce pre tvorbu a čerpanie fondu opráv, prevádzky a údržby bytových domov vo 
vlastníctve obce Plevník-Drienové Obecné zastupiteľstvo schvaľuje výšku tvorby fondu opráv, prevádzky a údržby 
pre bytový dom vo vlastníctve obce. V zmysle zákona č. 443/2010 je minimálna výška tvorby fondu vo výške 2426,18 
€/rok. Z dôvodu rozrátania tejto výšky do nájmu medzi jednotlivými vlastníkmi a zaokrúhľovania obec navrhuje 
schváliť tvorbu vo výške 2426,40 €/rok. 

•  
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 85/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

• Na základe výsledkov vykonanej fyzickej inventúry za rok 2022 predložila Vyraďovacia a likvidačná komisia obce 
návrh na vyradenie neupotrebiteľného majetku obce podľa priloženého zoznamu. 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 86/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

• Na základe odporúčania auditorky je potrebné schváliť ocenenie pozemkov vo vlastníctve obce pre potreby účtovnej 
a majetkovej evidencie obce. Návrh na ocenenie prekladá komisia pre financie, obecný majetok, rozvoj a podnikanie 
s odporúčaním schváliť. 
 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 87/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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• Starosta informoval poslancov o pripravovaných projektoch na najbližšie obdobie. Najviac starostí nám však robí 
situácia s cenami energií. Obec má na plyn a elektrinu zazmluvnenú cenu do 31.12.2022. Súčasný dodávateľ 
elektrickej energie (Magna energia) nám nevie stanoviť pevnú cenu na budúci rok, ale predložili ponuku v cenách 
dňového spotového trhu Okte + prirážka 39€/MWh, preto čakáme ešte na ponuku konkurenčného dodávateľa SSE. 
Obec mala doteraz cenu za elektrinu 53,80 €/MWh a 63,80 €/MWh podľa tarify. Na prvé 3 mesiace má byť (ak bude) 
štátom garantovaná cena za elektrinu pre obce 199 €/MWh. Ešte horšia je situácia s plynom, kde SPP nám bude 
fakturovať cenu podľa aktuálneho cenníka. Obec mala doteraz cenu za plyn 14,49 €/MWh a teraz je cenníková cena  
viac ako 10x vyššia. Aj keď cena plynu by mala byť štátom garantovaná na 99 €/MWh a to len na prvé 3 mesiace 
roka 2023 aj tak je to obrovský nárast, ktorý bude mať veľký dopad na rozpočet obce. 
 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 88/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 17/ Diskusia 
- Ing. Kretík - pripomína potrebu riešiť lipu v parku Dominika Tatarku a zrkadlo pri výjazde zo Severnej ulice  a 
informoval, že lyžiarsky vlek je pripravený na spustenie v tejto sezóne, pre ďalšiu sezónu už zrejme bude nutné jeho 
preloženie 
- Starosta informoval, že na zasadnutí obecnej rady pani Muráňová požiadala riešiť kontrolu a opravu ozvučenia              
v kultúrnom dome. Starosta tiež navrhol riešiť a doplniť ozvučenie aj v dome smútku, tak aby bolo možné pred a  počas 
smútočného obradu púšťať smútočné piesne. 
- Starosta obce informoval poslancov o akciách na najbližšie vianočné obdobie, ktoré sa budú konať v našej obci: 

- Silvestrovský výstup na Malý Manín (31.12.) 
- Silvestrovský futbalový zápas TJ (31.12.) 
- Novoročný koncert gitarovej skupiny Drienky v kultúrnom dome (6.1.) 
- Hokejbalový turnaj na Doline (7.1.) 

 

 
K bodu 18/ Záver 
Starosta  poďakoval prítomným za aktívny prístup a rokovanie obecného zastupiteľstva o 20,15 hod. ukončil. 
 
 
 
Overovatelia :     Milan Kušnier            ............................................ 

 

                           Peter Valient         ............................................  

   

Starosta obce:     Miroslav Kremeň             ............................................ 

 

Zapísala: Ing.Jana Franeková           ........................................... 


